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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 6.5. 2013. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program:  
1. Pripravované letné aktivity CVČ 
2. Plnenie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta 
3. Informatívna správa o stave a riešení záškoláctva 
4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
5. Rôzne 
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý, predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných a 
oboznámil ich s programom zasadnutia. Zároveň privítal  Mgr. Beátu Reisingerovú, riaditeľku 
CVČ. Program zasadnutia bol  jednomyseľne schválený. 
 
1. Pripravované letné aktivity CVČ  
Materiál bol doručený členom komisie spolu s pozvánkou.  
Mgr. Reisingerová, riaditeľka CVČ informovala členov komisie o pripravovaných letných 
aktivitách CVČ, spomenula, že nosnou časťou letnej činnosti sú mestské  tábory, ktoré sú 
veľmi atraktívne a je o nich veľký záujem.  
PaedDr.Černý: poďakoval pani riaditeľke za informácie.  
 
Komisia školstva MsZ  b e r i e na vedomie informáciu o pripravovaných letných aktivitách 
CVČ. 
 
2. Plnenie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta 
Materiál obdržali členovia komisie spolu s pozvánkou. 
p. I.Michalíková podotkla, že aktivity a podujatia v meste Galanta sú málo propagované a je 
potrebné ich viac propagovať v GN. 
PaedDr. Černý sa vyjadril, že by GN nemali informovať po podujatí, ale pred podujatím, 
ktoré sa bude konať a je potrebné nájsť spôsob, dohodu a spolupracovať s TV KREA, ktorá 
by mala o určitých aktivitách hovoriť, informovať. Treba hľadať aj iné možnosti propagácie.  
 
Komisia školstva berie na vedomie a odporúča MsZ na schválenie správu o plnení úloh 
Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta za rok 2012 s pripomienkou, 
aby jednotlivé akcie a aktivity na území mesta Galanta boli kvalitnejšie spropagované 
prostredníctvom jednotlivých médií, ktoré má mesto Galanta k dispozícii, nielen 
prostredníctvom pútačov. 
 
3. Informatívna správa o stave a riešení záškoláctva 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
PaedDr. Černý  navrhol, aby sa od v budúcnosti predkladala správa o stave a riešení 
záškoláctva v auguste, aby bol ucelený  celý školský rok.  
Návrh bol jednomyseľne schválený. 
 
Mgr. Baničová, metodička školstva predložila informatívnu správu a vysvetlila, ako Mesto 
Galanta postupuje pri riešení zanedbávania povinnej školskej dochádzky v zmysle zákona. 
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Informovala o tom, že sa dňa 22.4.2013 v rámci „Projektu prevencie protispoločenskej 
činnosti mládeže s dôrazom na problematiku záškoláctva a požívania alkoholu a tabakových 
výrobkov na území mesta Galanta“, zúčastnila spolu s MsP v Galante  kontroly záškoláctva 
v teréne.  Aj vďaka tomuto projektu sme zaznamenali klesajúcu tendenciu počtu 
neospravedlnených vyučovacích hodín v meste Galanta oproti minulému školskému roku. 
PaedDr. Černý vyzdvihol význam projektu a výjazdov do terénu.  
 
Komisia školstva MsZ  b e r i e na vedomie informatívnu správu o stave a riešení záškoláctva 
s pripomienkou, že v tomto roku a aj v budúcnosti sa bude správa predkladať vždy v mesiaci 
august za celý školský rok.  
 
4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  
Materiál o riešených havarijných stavoch škôl a školských zariadení do 19.4.2013 bol 
doručený členom komisie spolu s pozvánkou. Komisia školstva neobdržala žiadne nové 
žiadosti. 
 
 
5. Rôzne 
Predseda komisie PaedDr.Černý  predložil žiadosť  p.Miroslava Klimovského o vyhradenie 
legálnej plochy na tvorbu grafitov na ihrisku v lokalite sídliska Zornička.  
P. I.Michalíková – sa zaujímala, či s tým súhlasia obyvatelia sídliska.  
PaedDr. Černý – podotkol, že by to malo byť niekým koordinované a kontrolované, na 
druhej strane by bolo dobré, keby mali mladí vyhradenú nejakú plochu na tieto aktivity.  
p. Michalíková  - grafity sú dosť špecifické a nie každý tomu rozumie. 
Mgr. Marsall – podotkol, že by bolo dobré zistiť stanovisko obyvateľov sídliska. 
 
Komisia školstva nezamietla danú žiadosť, avšak odporúča, aby boli o projekte obyvatelia 
sídliska upovedomení, aby pripravili príslušné orgány mesta napr. právne oddelenie 
podmienky prevádzky a vyjadrili aj zodpovednosť za prípadné porušenie podmienok.  
Návrh bol jednomyseľne schválený. 
 
Predseda komisie na záver poďakoval za účasť, ďalšie zasadnutie komisie bude 11.6.2013 
o 14,00 hod. v malej zasadačke MsÚ. 
 
  
 
 
        PaedDr. Peter Černý v. r. 
                        predseda komisie  
V Galante, dňa 9.5.2013 
Zapísala: Mgr. Skarlet Baničová 


